
ŠPORTNI MOZAIK
Septembra so se začela razna

športna tekmovanja, ki se jih
udeležujejo tudi predstavniki
naše občine, tako v republi-
škem, zveznem in conskem me-
rilu. Ceprav so predstavniki
športnih organizacij in klubov
v našj občini zelo marljlvi in
delavni, pa v nekaterih pano-
gah opažamo občutno stagnaci-
jo. Na splošno pa imajo šport-
niki v letošnjem letu oziroma
v sezoni 67-68 lepe možnosti za
afirmacijo na skoraj vseh šport-
nih področjih. Že prvi rezultati,
kl so bili doseženl v mesecu sep-
tembru, pričajo o dobrj pri-
pravljenosti in aktivnemu delu
naših športnikov.

NOGOMET

Moštvo ,,Ljubljana", ki je naš
edini predstavnik v prvi repu-
bliški nogometni ljgi, je ob svo-
jem startu v novo sezono po-
polnoma uspelo. Šlškarji, ki so
blli v pretekli sezonl republiški
prvakl in so zato tudi sodelovali
v kvalifikacijah za vstop v dru-
go zvezno ligo, kjer pa žal niso
uspeli, bodo v letošnji sezoni
napeli vse sile, da bi si ponovno
pridobili pravico za tekmovanje
v zveznem merilu.

,,Ilirija" je naš drugi nogomet-
ni predstavnik, ki pa nastopa v
drugi slovenski ligi. Po prvih pe-
tih kolih se nahaja med vodeči-
mj na prvenstveni razpredelni-
ci. Moštvo, kl je še pred leti
nastopalo v najvišji republiški
ligi, se bo letos po vsej verjet-
nosti borilo za naslov prvaka

ter si tako zagotovilo ,,vlzo" za
tekmovanje v republiški ligi.

Ostala dva naša predstavnika
nogometa sta moštvi ,,Sava" iz
Tacna in NK Medvode, ki pa
tekmujeta v ljubljanski conski
Hgi.

RUGBY

Ker se tekmovanje v rugbyju
še ni začelo, še ne moremo po-
dati nobene ocene. Kakšen bo
start v letošnji sezoni? Upajmo
na najboljše.

KOSARKA

Ta šport ima v naši občini
dva centra: v Siški (Ilirija) in
v Medvodah (TVD Partizan).
Vsekakor Je Ilirija boljši klub:
ne le, ker i m a dve ekipi v re-
publiški llgi (moškl In ženske),
tudi njena dejavnost je večja
in tako uspehi nikoli ne izosta-
nejo. Clani Ilirije so na prven-
stveni razpredelnici na odličnem
tretjem mestu ter imajo mož-
nost, da se uvrstijo na drugo
mesto, kar bi tudi zaslužili. Isto
velja za dekleta, ki se tokrat
borijo za naslov republiškega
prvaka. To bi bil zanje velik
uspeh, saj bo borba za prvo
mesto med Slovanom, Iilirijo
in Jesenicami zelo huda. V Med-
dvodah, za katere bi lahko re-
kli, da so drugi center košarke
v naši občini, pa je položaj
mnogo slabši. Prišlo je do ob-
čutnega padca kvalitete. TVD
Partizan ima kar tri moštva v
tekmovanju, vendar so uspešna
samo dekleta, ki so prva v go-

Nogometašem NK Medvode, ki se že leta in leta uba-
dajo s finančnimi problemi, tudi letos po tej plati ne kaže
nlč bolje. Tako jim je občinska zveza za telesno kulturo
Ljubljana-Siška letos dodelila 300.000 S dinarjev miloščine.
Ta sredstva zadoščajo komaj za potne stroške in vzdrže-
vanje igrišča, na trenerja, opremo igralcev in vse drugo pa
ni mogoče nitl pomisliti. Medvoškim nogometašem je no-
gomet razvedrilo in vsi igrajo Ie iz zadovoljstva. Kljub temu
pa jim je potreben trener, za katerega — žal — nimajo
denarja.

Najzaslužnejši član medvoških nogometašev Mtrko Bi-
tenc nas je piosil, naj zapišemo še to, da ima klub že
12 let za garderobo eno in isto barako (na sliki), ki ob
močnejšem dežju pušča. V baraki seveda ni tople vode.

Organi, ki v naši občini skrbijo za športno in kulturno
dejavnost, bi se končno lahko vprašali, ali je tak odnos
do kluba, ki že petnajst let životari v revščlnl in se ne-
prestano ubada s finančnimi težavami, res pravilen? Upaj-
mo da se bo slednjič le našla dobra ,,duša", ki bo poma-
gala medvoškim nogometašem iz finančnib težav.

renjskl ligi, tako člani kot mla-
dinci pa so med zadnjimi v go-
renjski ligl. Skrajnj čas je, da
tudi v Medvodah pričnejo s si-
stematičnim delom, ki bi prav
gotovo prineslo zaželene uspe-
he.

ATL.ETIKA

,,Kraljica športov" je v naši
občini slabo zastopana. Imamo
en sam klub in še ta je združen
z Olimpljo. Na šišenskem sta-
dionu do sedaj še ni bilo nobe-
nih večjih tekmovanj, starejši
mladinci pa so se udeležili tek-
movanja za državno prvenstvo
v Novi Gorici, kjer so nekateri
posamezniki dosegli vidne uspe-
he.

Tako je Miloš Mele postal dr-
žavni prvak v teku na 300 me-
trov in postavil tudi nov dr-
žavni rekord z rezultatom 34,6.
Poleg tega je bil v teku na
100 m drugi. Stimec je bil prvi
v metu krogle, Kogel pa je bil
v metu krogle drugi in diska
tretji. Zorman je osvojil na-
slov prvaka v metu kopja ter
drugo mesto v metu diska.

ODBOJKA

V občinl imamo en sam od-
bojkarski klub, ki pa uspešno
tekmuje v prvi republiški ligi
in se ponovno borj za naslov
prvaka. Morda se bo letos na-
šim odbojkarjem izpolnila že-
lja, da bodo ponovno prišli v
zvezno ligo, iz katere so pred
leti Izpadli.

To je kratek pregled uspehov
naših športnikov. Na splošno
moramo blti z njimi kar zado-
voljni. Upajmo, da bo tako tudi
v bodoče. A. K.

VODNI SPORT NA ZBILJSKEM
JEZERU

Zbiljsko jezero in Sava v Tac-
nu sta zelo oblskana športna
centra v naši občini in sta ve-
liko prispevala k popularizaciji
raznib športov in kraja samega
v naši domovinl In tudi izven
naših meja. Sportni center v
Tacnu je znan že po vsem sve-
tu kot izredno pripraven kraj
za športnike, kl se ukvarjajo
z veslanjem oziroma s tekmo-
vanjem s kanuji in kajaki na
divjih vodah.

Tako je bilo letos v Tacnu
veliko niednarodno prvenstvo v
kajaku in kanuju na divjih \o-
dah, ki so se ga udeležili šte-
vilni predstavniki Iz domovine
in tujine. Vsi so se zelo pohval-
no izrazili o progi. Upajmo da
bodo predstavniki mednarodne
komisije istega mnenja, kot so
bili tekmovalci, in da bodo naši
obCini zaupali organizacijo sve-
tovnega prvenstva v tej športnl
panogi. Septembra pa je bilo
na Savi tudi državno prvenstvo,
ki je v polni meri uspelo.

Zblljsko jezero se vse bolj
uveljavlja kot center za vodno
smučanje, saj je bilo letos tu
že drugo državno prvenstvo, ki
je privabilo rekordno število
gledalcev.

V prihodnjem letu namerava-
jo postaviti ob jezeru skakal-
nico, v načrtu pa imajo tudi
šolo za vodno smučanje, ki bo
prav gotovo naletela na zelo do-
ber odziv.

A. K.


